



香港棍網球總會
HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION



飛越啟德
KAI TAK
SPORTS INITIATIVE

Project LaX Move - Phase 2 報名表
Application form of Project LaX Move - Phase 2

* 為必填 Required field

個人資料 Personal information				
English Name (Same as Hong Kong Identity Card/Passport)		中文名稱 (請填寫與身份證或護照相同的資料)		
Family Name*		姓氏		
First Name*		名字		
性別 Gender*		出生日期 DOB* (YYYY-MM-DD)		
香港身份證號碼 HKID Number				
聯絡方法 Contact information				
國家碼 Country code*				
電話號碼 Phone number*				
電郵 Email* (會被用作香港棍網球總會會員ID) (Will be used as registering HKLA Member ID)				
郵寄地址 Postal Address				
單位/室/號 Unit/Room/Flat *				
樓層 Floor*				
座 Block *				
大廈名稱/村名 Name of Building / Estate *				
街道 / 門牌 Street *				
地區 District in Hong Kong *				
國家 / 地區 Country / Region				
有用資料 Useful Information				
請選擇課程(三選一)* Please select the course you would like to take.*	Instructor Course 棍網球指導員		Level 1 Referee Course (Men's Field) 第一級裁判證書課程 (男子室外賽例)	Level 1 Umpire Course (Women's Field) 第一級裁判證書課程 (女子賽例)
是否持有有效急救證書?*Are you qualified first aiders?	是 Yes (可豁免上基本急救課程)		否 No	
學校名稱 School name				
你感興趣的其他運動項目是 (可填多項) The other sports you are interested in are (Multiple)	1	2	3	
語言選項 Language Preference	English	中文		
緊急聯絡人 Emergency contact				
聯絡人姓名 Contact person*				
電話 Phone number*				
關係 Relationship*				

All paid up fee will be non-refundable upon registration (or application) and payment has been confirmed.
各學員報名及繳費一經確認，有關費用將不獲退還。



成為香港棍網球總會會員 條款及細則

Terms & Conditions of HKLA membership registration

The Hong Kong Lacrosse Association (HKLA) provides the website www.hklax.org as a service to our members and the public. HKLA is not responsible for, and expressly disclaims all liability for, damages of any kind arising out of use, reference to, or reliance on any information contained within the site. While the information contained within the site is periodically updated, no guarantee is given that the information provided in this site is correct, complete, and up-to-date.

The HKLA does not warrant that the servers that make this site available will be such that the site will be error, virus or bug free and you accept that it is your responsibility to make adequate provision for protection against such threats. The HKLA recommends scanning any files before downloading.

Links to other websites are provided for the convenience of users only and the HKLA accepts no liability or responsibility for their content. HKLA is unable to provide any warranty regarding the accuracy or completeness or legitimacy of the content of such websites, or the reliability, quality or effectiveness of any products

I have read and agree to the Terms & Conditions and Privacy Policy.

Signature: _____



飛越啟德 會員 同意及聲明

KTSI Membership Agreement and Declaration

I agree that Kai Tak Sports Initiative (“KTSI”) will collect my personal information including name, contact details, date of birth and gender. I also authorize KTSI to retain the information and continue to contact me in the future for the provision of the latest KTSI information.

For details of Privacy Policy and Personal Information Collection Statement, please refer to the KTSI website (<https://ktsinitiative.org.hk/privacy-policy>).

In the event of any dispute, KTSI's collective decision shall be final and conclusive.

I have read and agree to the Terms & Conditions and Privacy Policy.

Signature: _____



報名方法 Application methods

有意參加者填妥報名表後可以經以下方法通知本會，本會會以電郵形式通知取錄結果。不獲取錄者，參加費用將全數退回。香港棍網球總會將保留最終決定權。

Interested parties can apply the programme by the following means. The Hong Kong Lacrosse Association will announce the application result by email. Full refund of deposit will be provided to rejected applications. HKLA reserves all rights for the final decision.

1. 現金 By Cash

請於辦公時間內（星期一至五，早上 9 時半至下午 6 時，公眾假期除外），連同填妥的報名表及參加費用(港幣 600 元正)，親臨香港棍網球總會會址(香港北角英皇道 499 號北角工業大廈 16 樓 B 室) 遞交。

Please come to the office of Hong Kong Lacrosse Association (Unit B, 16/F, North Point Industrial Building, No.499 King's Road, Hong Kong) with filled Application form and 600HKD cash. (Office hour, Mon – Fri: 0930 – 1800, Except Public holiday)

2. 支票 By Cheque

參加費用港幣 600 元正，支票抬頭請寫「香港棍網球總會有限公司」或「Hong Kong Lacrosse Association Limited」，請於劃線支票背面寫上姓名及聯絡電話，並連同填妥的報名表郵寄至「香港北角英皇道 499 號北角工業大廈 16 樓 B 室 香港棍網球總會」，信封面請註明「Project Lax Move 報名」。

Please send a crossed cheque payable (600 HKD) with filled Application form to " Hong Kong Lacrosse Association Limited " or "香港棍網球總會有限公司" to Hong Kong Lacrosse Association Limited, Unit B, 16/F, North Point Industrial Building, No.499 King's Road, Hong Kong Please write your name, contact number on the back of your cheque and indicate "Project Lax Move Application" on the envelope.

3. 銀行入賬 By Bank Deposit

請把參加費用(港幣 600 元正)直接存入「香港棍網球總會有限公司」的滙豐銀行帳戶（帳戶號碼: 658-089669-838），入數紙背面寫上姓名及聯絡電話，並連同填妥的報名表郵寄至「香港北角英皇道 499 號北角工業大廈 16 樓 B 室 香港棍網球總會」。信封面請註明「Project Lax Move 報名」。

Please deposit your payment (600 HKD) in Hong Kong Lacrosse Association Limited 's HSBC Bank Account (A/C No.: 658-089669-838) and send the bank-in-slip with filled Application form to Hong Kong Lacrosse Association Limited , Unit B, 16/F, North Point Industrial Building, No.499 King's Road, Hong Kong. Please write your name and contact number on the back of your bank-in-slip and indicate " Project Lax Move Application " on the envelope.

**參加者會經電郵告知取錄結果及課堂分配時間。本計劃以先到先得形式為取錄條件，香港棍網球總會保留一切決定權。

Applicants will be notified the results of application and details of course schedule via email. The phase of course would be allocated on a first come first served basis. HKLA reserves the right of the final decision.